
UPŠR „Pješčana Uvala” 

I ogranak br. 2/a 

Pješčana Uvala, 07.06.2023. 

 

 

ZAPISNIK 
 

 

s 3. SJEDNICE UPŠR " PJEŠČANA UVALA", 

 

održane 07.06.2023. s početkom u 18:00 sati u društvenom domu  

„ Pješčana Uvala”, I ogranak br. 2/a 

 

Prisutni: Njavro Matej, Kostrenčić Robert, Simović Božo, Sokolić Nevio i  Peruško Aldo 

 

Opravdano odsutan Perović Dragan, a neopravdano odsutan Modrušan Dragan. 

Ostali sudionici: redar Sandri Aldo, NO Verbanac Dario i SK Novosel Josip 

 
 

DNEVNI RED  

1. Otvaranje Sjednice 

2. Utvrđivanje kvoruma 

3. Usvajanje dnevnog reda 

4. Stanje u lučici (izvještaj redara) 

5. Nepodmirena članarina za 2023. godinu (izvještaj tajnika) 

6. Odabir ponude za sanaciju sidrenih sistema gatova 

7. Izvještaj sportske sekcije  

8. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

9. Razno 

 
 
 
 

 
 

1. Otvaranje Sjednice 

Predsjednik Matej Njavro otvara sjednicu minutom šutnje za odati počast sinu našeg tajnika Čalić Edija. 
 
 
 



2. Utvrđivanje kvoruma 
 
Prozivkom članova utvrđeno je da su prisutni: Njavro Matej, Kostrenčić Robert, Perović Dragan, Sokolić 
Nevio. 
Odsutni: Simović Boško i Modrušan Dragan. 
Predstavnik stegovne komisije : Novosel  Josip 
Redar u sportskoj luci: Sandri Aldo  
 

3. Usvajanje dnevnog reda 

 
Predsjednik udruge predlaže dnevni red koji je dat članovima na uvid. 
Peruško Aldo predlaže da se izmjeni članak 9. Pravilnika i o tome će biti rasprava pod točkom razno. 
Dnevni red jednoglasno se prihvaća. 
 

4. Stanje u lučici (izvještaj redara) 
 
Aldo Sandri izvještava prisutne o stanju u sportskoj luci. Nema velikih izmjena sa članovima koji koriste 
vezove.  
 

5. Nepodmirena članarina za 2023. godinu (izvještaj tajnika) 
 
Budući da je tajnik udruge opravdano odsutan ova se točka dnevnog reda prebacuje za narednu 
sjednicu. Poznato je da je velika većina podmirila dugovanja.  
 

6. Odabir ponude za sanaciju sidrenih sistema gatova 
 
Predsjednik obavještava prisutne o pristiglim ponudama za sanaciju sidrenih sistema gatova. Predlaže  
se da se izdvoji dio iznosa i da se prihvati ponuda Murgonsa kako bi se izvršila izmjena prioritetnih 
lanaca koji ne odgovaraju standardima. 
Prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 

7. Izvještaj sportske sekcije  
 
Predsjednik Matej Njavro podnosi izvješće o  sportskim aktivnostima na klupskom takmičenju 
Organizirano je klupsko takmičenje na kojem smo sudjelovali i postigli dobre rezultate. Ovim klupskim 
uspijehom upisani smo Hrvatski savez za sportski ribolov na moru od kojeg će se dobivati određena 
sredstva koja će se koristiti za podmladak sportske sekcije. Proteklo Međužupanijsko prvenstvo donijelo 
je također dobre rezultate, Njavro je osvojio 1. mjesto, dok je Micković završio na 8. mjestu. Slijedi 
državno pojedinačno takmičenje u podvodnom ribolovu u Makarskoj na kojem će nastupiti Matej Njavro. 
 

8. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

 
Ova se točka predlaže za slijedeći sastanak budući da tajnik udruge nije prisutan. 
 

9. Razno 

 
Izmjena članka 9. Pravilnika biti će na dnevnom redu krajem godine 
Drugih rasprava nije bilo. 
 
 
Sastanak je završio u 19:45. 
     
 
 
 
        Z  A  P  I  S  N  I  Č  A  R  
         
             ALDO  PERUŠKO 
 
 



   


